
Osadní výbor Kojetín 

Zápis z 3. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 4. 3. 2016 

 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa, Jitka Rakušanová, MUDr. Jakub Syrovátka, Antonie 

Štěpánková, Ing. Ivo Miček, Lubomír Holub, Stanislav Hrachovec, Otto Drescher, Petr Dousek 

 
Omluveni: Jiří Holub  
 

Projednáno: 

1) Reakce města na požadavky a dotazy z předchozího zápisu 

2) Návštěva místostarosty Mgr. Bártka 

3) Prodej pozemku par. č. 646/3 

4) Pochod „Okolo Kojetína“ – trasa a organizace 

5) Návrhy a náměty pro město 

6) Diskuze 

 

Bod č. 1: „Vyhlídka“ 

Třetí schůze Osadního výboru začala mimořádně již v 18.00 hod., z důvodu návštěvy 

zástupců města paní Ing. Veverkové z odboru investic a místostarosty pana Mgr. Bártka, aby 

nám přiblížili plánované investice v našem okolí. Významným tématem je letošní realizace 

vyhlídky na vrcholu Svince, ale i výše investic na rekultivaci skládky a opravu čističky 

odpadních vod. 

Vyhlídka a její výstavba je velmi diskutované téma posledního roku. Diskutované sice velmi, 

ale bez znalosti podrobností ohledně tohoto projektu. Proto jsme byli velmi rádi, že pan 

Bártek přijal pozvání na naši schůzi a odpověděl na naše dotazy. 

Zajímaly nás odpovědi na tyto otázky: 

1) V jaké fázi je projekční příprava. Ze strany osadního výboru byl požadavek možnosti 

vyjádřit se k projektu ve fázi přípravy. 

2) Jak bude rozhledna vypadat? Rádi bychom byli seznámeni se studií tohoto projektu a 

projektovou dokumentací. 

3) Předpokládané náklady na investici? 

4) Jakým způsobem bude řešena zvýšená dopravní situace v naší obci? Kde jsou 

plánována odstavná parkoviště? 

5) Jak bude zajištěno, aby nedocházelo k porušování zákazu vjezdu do přírodní 

rezervace. Tedy i přímo k rozhledně? V současné době je zákaz vjezdu do přírodní 

rezervace často nerespektován. 
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Od zástupců města jsme se dozvěděli: 

1) Město nás informovalo o záměru realizace vyhlídky již na veřejné schůzi konané 

v roce 2014 a 2015. Doposud jsme však nebyli informováni o rozpracování projektu a 

celkové vizi zadavatele. Na schůzi OV jsme byli informováni, že zadavatel projektu se 

rozhodoval mezi dvěma návrhy: 

a) Standardní styl rozhledny s kamenným základem – který pro požadovanou výšku 

vyhlídky nebyl zadavatelem odsouhlasen. 

b) Vyhlídka v moderním stylu navržena architektkou pocházející z Kojetína 

Ing. Darjou Štursovou, která byla zadavatelem odsouhlasena. 

 

2) Studie vyhlídky je zpracována do stupně projektové dokumentace návrhu a 

vizualizace. V současné době se zpracovává fáze projektu pro územní rozhodnutí a 

stavební povolení. Vyhlídka bude postavena jako dřevěná odlehčená konstrukce, bez 

zastřešení. Zahájení výstavby se předpokládá již v letošním roce. 

Studie se podrobněji nezabývá dopadem stavby na zvýšení počtu turistů, s nutností 

vytvoření záchytného parkování pro vozidla, i když jsme na tuto skutečnost 

upozorňovali na veřejné schůzi konané dne 20.5.2015 a již v minulosti jsme 

několikráte v zápisech z osadního výboru a veřejných schůzí na toto téma 

upozorňovali. 

 

3) Předpokládané investiční náklady jsou v rozpočtu města odsouhlaseny ve výši 

2 mil. Kč. 

 

4) Prvotním návrhem ze strany města, bylo zřídit záchytné parkoviště pro Svinec a 

projektovanou vyhlídku v místě současného parkoviště u restaurace Na Skalkách. Na 

základě pochybností členů osadního výboru s nevhodností návrhu, zástupci města 

souhlasili s prověřením dalších možností parkování. Byly doporučeny k prověření další 

lokality a to: 

a) v prostoru současné skládky 

b) v prostoru současného parkoviště pod sjezdovkou Svinec 

b) v prostoru odbočky na Svinec, u tur.rozcestníku „Skalky – rozc.“. 

 

Vybudování záchytného parkoviště v obci Kojetín vzhledem k nevhodným městským 

pozemkům není možné. 

 

5) Kontroly dodržování zákazu vjezdu do přírodní rezervace zůstane na městské policii, 

kdy zákazovou značkou již nyní mnoho turistů nerespektuje. Požadujeme možnost 

prověření zřízení závory nebo jiného mechanického zabezpečení bránícího vjezdu do 

přírodní rezervace, popř. osazení kamery s monitoringem na městskou polici. 

Členům OV se nelíbí, že zástupci místní části nejsou dostatečně informováni o předem 

připravovaných investičních akcí a tím nemají možnost se s předstihem vyjádřit 

k investicím, které město realizuje. Viz projekt „Vyhlídka na Svinci“. Věříme, že můžeme 

poskytnout i informace se znalostí místního prostředí. 
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Kromě velmi diskutovaného tématu rozhledny nám byly upřesněny i další plánované 

investice: 

a) Rekonstrukce čističky odpadních vod, kde dochází k sesuvu svahu směrem k potoku. 

Oprava je navržena na základě geologického posudku pomocí kamenné rovnaniny. 

b) Revitalizace skládky, jejíž realizace je vzhledem k předpokládané výši investice 

podmíněna získáním dotace. Spočívá v návozu 50 cm jílovité vrstvy, která má zabránit 

průsaku vody do spodních vrstev a po té zavezením vrstvy podornice a ornice. Dotace 

v současné době zatím nebyla přislíbena. 

Tím však schůze OV neskončila. Dále bylo projednáno: 

 

Bod č. 2: MPZ 2654 - Prodej pozemku par. Č. 646/3 

Naše stanovisko: S prodejem navrhovaného pozemku souhlasíme. Upozorňujeme však, že 

prodejem tohoto pozemku dojde k zamezení přístupu na pozemek města č. 654. 

Navrhujeme, aby se s prodejem pozemku par. č. 646/3 současně majetkoprávně vypořádal 

pozemek par.č. 654. Popřípadě, aby došlo k prodeji pozemku tak, aby byl zachován přístup 

na parcelu 654. 

 

Bod č. 3: Organizace akce „Pochod okolo Kojetína“ 

Úkol pro členy OV: návrhy na trasu pochodu a jeho pojetí v letošním roce zasílejte 

předsedovi OV e-mailem do 25. března 2016 

 

Bod č. 4: Návrhy na město 

1) Poškození obecní komunikace – žádost o uvedení do původního stavu  

Opětovně upozorňujeme na skutečnost nedořešené stížnosti občanů na 

stavebnětechnický stav místní komunikace na par.č. 625/1, která byla poškozena 

vlivem přejezdu těžké lesní techniky v době těžby na parcelách Lesů ČR. Tato 

skutečnost byla popsána v zápise č.5, ze dne 1.5.2015. K dnešnímu dni jsme nedostali 

žádné písemné stanovisko s dořešením opravy komunikace. Navrhujeme projednání 

stížnosti celého případu s Lesy ČR, jakožto zadavatelem těžby a vlastníkem těžebního 

prostoru, s požadavkem na opravu komunikace. V současné době, po několika 

urgencích, přejezd těžební techniky výrazně poklesl (jsou použity k těžbě jiné 

příjezdové cesty), poškozená vozovka však zůstala. 
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2) Návrh změny plánu zimní údržby 

Navrhujeme městu přehodnotit plán zimní údržby a to tak, že když vyšle techniku na 

Kojetín, aby prohrnula všechny hlavní trasy v obci najednou. Zdá se nám velmi 

neekonomické a časově náročné, aby v jeden den jela údržba 3x a pokaždé vyhrnula 

jiný úsek. 

 

3) Žádáme město o sdělení termínu vyvážení čističky odpadních vod. 

 

Bod č. 5: Diskuze  

V samém závěru schůze nás navštívil zástupce dobrovolných hasičů ze Straníku pan Josef 

Indrák a požádal nás o spolupráci při akci „RECYKLUJTE S HASIČI“, který tento sbor pořádá. 

Občané Kojetína budou mít možnost elektroodpad odevzdat v sobotu 26.3.2016 v 10:00h. 

Podrobnosti budou vyvěšeny ve vývěsce v čekárně a budou taky zveřejněny na 

webu:Kojetinnj.cz 

Město Nový Jičín pořídilo pro své občany tašky na tříděný odpad. Tašky si lze vyzvednout na 

městském úřadu na Masarykově náměstí, odbor životního prostředí, kancelář 306. 

Předseda osadního výboru předběžně informuje o konání další veřejné schůze za účasti 

starosty a zástupců jednotlivých odborů města Nového Jičína dne 31.5.2016. Bližší termín 

bude ještě upřesněn v průběhu měsíce dubna. 

V Kojetíně 5. března 2016 

Zapsala: Jitka Rakušanová 

Schválil: Ing. Lumír Zrník 


